
و پژوهش هاي بازرگاني با مقامات صندوق بين المللي پول  ديدار رييس موسسه مطالعات

 شاتا

و پژوهش هاي بازرگاني مارتينبا به همراه تيمي از مشاوران موسسه رييس موسسه مطالعات

و آسياي مركزي صندوق بين المللي پول، سرولا، اليور رييس ميز ايران در دپارتمان خاورميانه

و گو كرد.و البرت بلوتوكل اقتصاددانان صندوق، بسدونت و گفت  ديدار

و پژوهش هاي بازرگاني، دكتر محمدرضا رضوي با اشاره به به گزارش روابط عمومي موسسه مطالعات

درصد تجارت70تحريم جمهوري اسلامي ايران در سال هاي گذشته افزود: به دليل تحريم، 

و همسا  يگان شرقي بوده است.كشورمان با كشورهاي آسيايي

و پژوهش هاي در ادامه اين ديدار دكتر محمدرضا رفعتي مشاور ارشد رييس موسسه مطالعات

بازرگاني ضمن معرفي موسسه اظهار كرد: سياست هاي صنعتي ايران بر صنايع صادرات محور تمركز 

و بخش زيادي از اين سياست ها به صادرات اختصاص داده شده است.  دارد

ب يان اينكه ساليانه يك ميليون نفر وارد بازار كارمي شوند گفت: ايجاد شرايط مناسب براي وي با

بكارگيري اين تعداد نيروي كار مشكل است . بنابراين، در كشور در زمينه اشتغال مشكلاتي وجود 

 دارد.

و پژوهش هاي بازرگاني با بيان اينكه بهره وري كل عوام ل توليد مشاور ارشد رييس موسسه مطالعات

و خدمات در ايران پايين است افزود: صنعت تنها بخش براي ايجاد اشتغال نيست، در بخش توريسم

بهداشتي نيز توانايي در كشور وجود دارد كه مي توان در اين زمينه خدماتي ارايه كرد. در حال 

 استفاده كنند. حاضر سالانه افراد زيادي از خارج به ايران مي آيند تا از خدمات درماني 



و وي ادامه داد: به عقيده بنده روند الحاق ايران به سازمان تجارت جهاني خيلي سخت نيست

اي حذف شده كشورمان براي ورود به اين سازمان فاصله زيادي ندارد چراكه تمام موانع غيرتعرفه

و گزارش به اين است. هرچند به دليل تحريم ها خيلي موفق عمل نكرديم اما اين كار صورت گرفته

و اين سازمان در حال بررسي روند الحاق ايران است.  سازمان ارايه شده است

يكي از اعضاي اين گروه تحقيقاتي صندوق بين المللي پول افزود: ما گروهي تحقيقاتي هستيم كه از

كشورهاي مختلف دنيا براي صندوق بين الملي پول در خصوص سياست، اقتصاد، سياست هاي 

و مشاوره مي دهيم.اقتص و چالش هاي پيشرو در كشورها گزارش تهيه مي كنيم و صنعتي  ادي

و تجارت ايران وي تصريح كرد: در حال حاضر ما در حال انجام تحقيقاتي در زمينه اينكه براي اقتصاد

بعد از تحريم ها چه اتفاقي خواهد افتاد هستيم. همچنين تحقيقاتي در زمينه صادرات غيرنفتي، 

و كاهش مصرف انرژي انجام مي دهيم.سي  است هاي صنعتي

وي با بيان اينكه نرخ بيكاري در كشور ايران بسيار بالاست ادامه داد: با توجه به افزايش صادرات

 غيرنفتي هنوز نرخ بيكاري در ايران بالاست.

ص و تجاري افزود: بخش مهمي از ادرات اين وي با اشاره به تجربه موفق برزيل در زمينه اقتصادي

كشور در زمينه كالاهاي با ارزش افزوده بالا تمركز دارد كه اين امر سبب موفقيت اين كشور شده 

 است.

استفاده از فناوري وي دليل موفقيت شركت هاي برزيلي در عرصه بين المللي را افزايش توان رقابتي،

و استفاده از سياست هاي فعال اقتصادي عنوان كرد .هاي به روز دنيا


